
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 4. maj 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1023 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1023:  

”Vil i istere  ko e tere artikle  ”Række af su dhedseksperter trækker sig fra 
advisory oard i protest od Ulri h Fred ergs fyri g” fra Sundhedspolitisk Tidsskrift 

den 4. maj 2020 og herunder redegøre for om de patienter der blev tilbudt lavdosis 

CT scanning var patienter, der ellers ikke fik en CT scanning pga. retningslinjerne, og 

kan ministeren oplyse forskellen på Silkeborg Sygehus og andre sygehuse i regionen 

for så vidt angår tilgang til kræftbehandling og kan ministeren endelig oplyse, om 

flere eller færre patienter kom i kræftforløb på baggrund af den indledende lavdosis 

CT scanning? ” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt på grund af den ekstraordinære situation, som Sund-

heds- og Ældreministeriet og ministeriets styrelser befinder sig i, i forbindelse med  

håndteringen af COVID-19. 
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